

**\*\*\*NOTICE\*\*\***

## **2024 ANNUAL GENERAL MEETING**

**Thursday, October 10, at 4:30 (CDT)**

**In person at the Delta Hotels in Winnipeg:**

350 St Mary Avenue, Winnipeg, MB R3C 3J2

**And online:**

<https://ciaj-icaj-ca.zoom.us/j/83160824224?pwd=ThNrSQHKE7b837yoQln510xSLG1Beg.1>

Meeting ID: 831 6082 4224

Passcode: 763615

**AGM document and the link to the meeting will also be available on this page:**

<https://ciaj-icaj.ca/en/ciaj-2024-agm-aga-2024-de-licaj/>

TAKE NOTICE that the annual general meeting of the members of the CANADIAN INSTITUTE FOR THE ADMINISTRATION OF JUSTICE will be held in person at the Delta Hotels, 350 St, Mary Ave, Winnipeg on Thursday, October 10, at 4:30 p.m. (CDT), for the following purposes:

1. Approval of the agenda.
2. Approval of the Minutes of the Annual General Meeting of members, held on October 25, 2023, at the Ottawa Marriott Hotel in Ottawa.
3. Receive the Annual Report of the President.
4. Consideration of the Auditor's Report and Financial Statements for the fiscal year 2023–2024.
5. Appointment of the Public Accountants for fiscal year 2024–2025.
6. Information: Election of members of the Board of Directors for 2024–2025 terms.
7. Varia.

September 17, 2024

**Christine O'Doherty, Lawyer**

Executive Director

# \*\*\* AVIS DE CONVOCATION \*\*\*

## ASSEMBLÉE GÉNÉRALE ANNUELLE 2024

**Jeudi 10 octobre, à 16h30 (HAC)**

**En personne à l'hôtel Delta à Winnipeg :**

350 St Mary Avenue, Winnipeg, MB R3C 3J2

**Et en ligne :**

<https://ciaj-icaj-ca.zoom.us/j/83160824224?pwd=ThNrSQHKE7b837yoQIn510xSLGIBeg.1>

ID de la réunion : 831 6082 4224

Code d'accès : 763615

**Le document de l'AGA et un lien vers l'assemblée seront disponibles sur cette page :**

<https://ciaj-icaj.ca/en/ciaj-2024-agm-aga-2024-de-licaj/>

PRENEZ AVIS que l'assemblée générale annuelle des membres de l'INSTITUT CANADIEN POUR L'ADMINISTRATION DE LA JUSTICE se tiendra en personne au Delta Hotels, 350 St, Mary Ave, Winnipeg, le jeudi 10 octobre, à 16h30 (HAC), aux fins suivantes :

1. Approbation de l'ordre du jour.
2. Approbation du procès-verbal de l'assemblée générale annuelle des membres, tenue le 25 octobre 2023 à l'hôtel Marriott d'Ottawa.
3. Recevoir le rapport annuel de la Présidente.
4. Examen du rapport du vérificateur et des états financiers pour l'exercice 2023-2024.
5. Nomination des experts-comptables pour l'exercice 2024-2025.
6. Information : Élection des membres du conseil d'administration pour les mandats 2024-2025.
7. Varia.

17 septembre 2024

**Me Christine O'Doherty,**

Directrice générale